## 《单词百科:bioprospecting是什么意思?bioprospecting怎么发音?bioprospecting的解释和用法》

英语单词bioprospecting是什么意思?bioprospecting怎么读?bioprospecting怎么发音?美加网为您整理了bioprospecting的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



## bioprospecting的意思

1、生物勘探:

## bioprospecting的双语例句

1. Politics of genetically modified food, reproductive technologies, bioprospecting, organ transplant, online communities, or sampling.

转基因食品政治,复制技术,生物勘探,器官移植,在线团体或抽样.

2. Bioprospecting is usually conducted by the business companies and research organs from developed countries.

发达国家的商业公司和科研机构是生物勘探行为的主要活动者,也是商业行为的主要受益者。

3. Their efforts can yield insights into the difficulties associated with bioprospecting on the seafloor.

他们的工作可以为与海底生物勘探有关的难题提供拨云见日之见。

4. It can also be argued that bioprospecting also plays a wider role in encouraging the preservation of biodiversity.

可以说,生物勘测在发挥着更广泛地促进生物多样性保护的工作。

5. And would bioprospecting violate a provision of the Antarctic Treaty System requiring that scientific results be shared freely?

生物探勘是否违反南极公约及相关条约中「科学研究成果应该免费开放共享」的条款?

6. Because of the diversification of the genetic resource and the development, the bioprospecting agreement is a good measure to lower the transaction costs.

由于遗传资源的多样性和开发使用的多样化,借助协议是降低遗传资源交易费用很好的措施。

7. All parties are hoping that such meetings will be able to develop ways of reconciling the often conflicting scientific, commercial and social implications of bioprospecting.

所有各方都希望,这样的会议能够发展出一些方法,来调和生物勘测活动中经常互相 冲突的科学的、商业的和社会等各个方面。

8. Since the 1992 Earth Summit in Rio de janeiro, 168 nations have signed the Convention on biological diversity and committed themselves to sharing the benefits that come from bioprospecting.

从1992年在巴西里约热内卢举行的地球高峰会以来,已有168个国家签署「物多样性公约」分享来自生物探勘的果实。

以上是美加网为您整理的bioprospecting怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于bioprospecting的用法、bioprospecting的释义、bioprospecting的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/bioprospecting